

CERTIFICATO

Nr. 50 100 12774 Rev.004

SI ATTESTA CHE / THIS IS TO CERTIFY THAT

IL SISTEMA DI GESTIONE SICUREZZA E SALUTE DEI LAVORATORI DI THE OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM OF



a TECO Group company

MOTOVARIO S.p.A.

SEDE LEGALE E OPERATIVA:

REGISTERED OFFICE AND OPERATIONAL SITE:

VIA QUATTRO PASSI 1/3 IT - 41043 FORMIGINE (MO)

SEDI OPERATIVE: VEDI ALLEGATO 1 / OPERATIONAL SITES: SEE ANNEX 1

È CONFORME AI REQUISITI DELLA NORMA

HAS BEEN FOUND TO COMPLY WITH THE REQUIREMENTS OF

UNI EN ISO 45001:2023

QUESTO CERTIFICATO È VALIDO PER IL SEGUENTE CAMPO DI APPLICAZIONE THIS CERTIFICATE IS VALID FOR THE FOLLOWING SCOPE

Progettazione, fabbricazione e assistenza tecnica di riduttori, variatori, motoriduttori, motovariatori di velocità e motori elettrici, azionamenti elettrici e elettronici mediante i processi di: lavorazioni meccanica, trattamento termico, montaggio, collaudo e movimentazione (IAF 18, 19)

Design, manufacture and technical assistance of reducers, variators, gearmotors, speed variators and electric motors, electric and electronic drives through the processes of: mechanical machining, heat treatment, assembly, testing and handling (IAF 18, 19)



Per l'Organismo di Certificazione For the Certification Body TÜV Italia S.r.I.

Validità / Validity

Dal / From:

2023-12-15

AI / To:

2026-11-17

SCR N° 009F

Membro degli Accordi di Mutuo Riconoscimento EA, IAF e ILAC Signatory of EA, IAF and ILAC Mutual Recognition Agreements المراجي المراجية الم

Direttore Divisione Business Assurance

Business Assurance Division Manager

Data emissione / Issuing Date

2023-12-15

PRIMA CERTIFICAZIONE / FIRST CERTIFICATION: 2014-11-18

DATA DI SCADENZA DELL'ULTIMO CICLO DI CERTIFICAZIONE: 2023-11-17 EXPIRATION DATE OF THE LAST CERTIFICATION CYCLE 2023-11-17

"LA VALIDITÀ DEL PRESENTE CERTIFICATO È SUBORDINATA A SORVEGLIANZA PERIODICA A 12 MESI E AL RIESAME COMPLETO DEL SISTEMA DI GESTIONE AZIENDALE CON PERIODICITÀ TRIENNALE" "THE VALIDITY OF THE PRESENT CERTIFICATE DEPENDS ON THE ANNUAL SURVEILLANCE EVERY 12 MONTHS AND ON THE COMPLETE REVIEW OF COMPANY'S MANAGEMENT SYSTEM AFTER THREE-YEARS"



ALLEGATO 1 AL CERTIFICATO NR **50 100 12774 Rev.004** *ANNEX 1 TO CERTIFICATE NO 50 100 12774 Rev.004pagina 1 di 1 / page 1 of 1*

IL CERTIFICATO NR 50 100 12774 Rev.004 COPRE ANCHE LE SEGUENTI SEDI OPERATIVE: THE CERTIFICATE N 50 100 12774 Rev.004 COVERS ALSO THE FOLLOWING OFFICES:

MOTOVARIO S.p.A.



VIA GIARDINI 45 - FRAZIONE SPEZZANO IT - 41042 FIORANO MODENESE (MO)

Logistica (imballo e spedizione) e magazzino prodotti finiti; personalizzazione prodotti finiti (IAF 18, 19)

Logistics (packaging and shipping) and finished products warehouse; finished products customization (IAF 18, 19)



SCR N° 009F

Membro degli Accordi di Mutuo Riconoscimento

Signatory of EA, IAF and ILAC Mutual

EA, IAF e ILAC

Recognition Agreements

Per l'Organismo di Certificazione For the Certification Body TÜV Italia S.r.I.

Validità / Validity

Dal / From:

2023-12-15

AI / To:

2026-11-17

Francesco Scarlata
Direttore Divisione Business Assurance
Business Assurance Division Manager

Data emissione / Issuing Date

2023-12-15

PRIMA CERTIFICAZIONE / FIRST CERTIFICATION: 2014-11-18

DATA DI SCADENZA DELL'ULTIMO CICLO DI CERTIFICAZIONE: 2023-11-17 EXPIRATION DATE OF THE LAST CERTIFICATION CYCLE 2023-11-17

"LA VALIDITÀ DEL PRESENTE CERTIFICATO È SUBORDINATA A SORVEGLIANZA PERIODICA A 12 MESI E AL RIESAME COMPLETO DEL SISTEMA DI GESTIONE AZIENDALE CON PERIODICITÀ TRIENNALE" "THE VALIDITY OF THE PRESENT CERTIFICATE DEPENDS ON THE ANNUAL SURVEILLANCE EVERY 12 MONTHS AND ON THE COMPLETE REVIEW OF COMPANY'S MANAGEMENT SYSTEM AFTER THREE-YEARS"

Certificate TW16/01219 / 證書 TW16/01219

The management system of / 下述組織

TECO ELECTRIC & MACHINERY CO., LTD. CHUNG-LI DIVISION

東元電機股份有限公司中壢廠

No. 11, Andong Rd., Zhongli Dist., Taoyuan City 32063, Taiwan (R.O.C.) 32063 桃園市中壢區安東路 11號

has been assessed and certified as meeting the requirements of 的管理系統已經過審核,並被證明符合下述要求

ISO 45001:2018

For the following activities / 所涵蓋的活動範圍

The design, development, production and servicing of high-voltage three-phase induction motors, DC machines (generator & motor), synchronous machines (generator & motor), low-voltage single-phase induction motors, low-voltage three-phase induction motors, explosion proof motors.

高壓三相感應電動機、直流機(電動機及發電機)、同步機(電動機及發電機)、低壓單相感應電動機、低壓三 相咸應電動機、防爆型電動機之設計、開發、生產與服務。

This certificate is valid from 03 January 2023 until 13 December 2025 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 3. Certified since 13 December 2019

此證書的有效期自 2023年 01月 03日至 2025年 12月 13日且其有效性應繫於持續符合的定期稽核 版次 3. 原始註冊日期 2019年 12月 13日

Last certificate expiry date 13 December 2022 Recertification audit date 29 December 2022

前證書到期日 2022 年 12 月 13 日 重新驗證稽核日期 2022年 12月 29日

Authorised by / 簽署 Stephen Pao Deputy Director

SGS Taiwan Ltd.

No. 136-1, Wu Kung Road, New Taipei Industrial Park, Wu Ku District, New Taipei City 24803, Taiwan t +886 (0)2 2299 3939 - www.sgs.com.tw





Management System Certification





下述組織

SGS

安達康科技股份有限公司

326007 桃園市楊梅區新江路 158 號

的管理系統已經過審核,並被證明符合下述要求

ISO 45001:2018

所涵蓋的活動範圍 全模鑄式匯流排生產設計製造

此證書的有效期自 2024 年 12 月 29 日 至 2027 年 12 月 29 日 且其有效性應繫於持續符合的定期稽核版次 2. 原始註冊日期 2021 年 12 月 29 日



簽署 Stephen Pao Director

台灣檢驗科技股份有限公司 24803 新北市五股區新北產業園區五工路 136-1 號 t+886 (0)2 2299 3939 - www.sgs.com.tw





Management System Certification MS001



本文件為真實的電子版證書,僅供客戶用於其商業用途。此電子證書允許其列印版本並將被視為副本。本文件由本公司依據可取得之 Terms and Conditions I SGS. 中之 SGS 驗證服務通用條款頒發,敬請注意其中亦已包含的責任範圍,賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護,任何未經授權而對此文件的內容或外觀作出變更、偽造或篡改皆屬違法。



Certificate TW21/10647

The management system of

SGS

TAIAN-ECOBAR TECHNOLOGY CO., LTD.

No. 158, Xinjiang Rd., Yangmei Dist., Taoyuan City 326007, Taiwan (R.O.C.) has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 45001:2018

For the following activities

Design and Manufacture of Busway and Busduct.

This certificate is valid from 29 December 2024 until 29 December 2027 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 2. Certified since 29 December 2021

opp

Authorised by Stephen Pao Director

SGS Taiwan Limited

No. 136-1, Wu Kung Road, New Taipei Industrial Park, Wu Ku District, New Taipei City 24803, Taiwan t +886 (0)2 2299 3939 - www.sgs.com.tw







This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.





財團法人台灣商品檢測驗證中心 職業安全衛生管理系統驗證證書

ISO 45001

認可登錄 REGISTERED

荻 證 明

東勝電氣股份有限公司觀音廠

(地址:桃園市觀音區金湖里中山路1段1568-1號)

實施 ISO 45001:2018/CNS 45001:2018 職業安全衛生管理系統 經本中心稽核結果符合標準予以認可登錄範圍如下:

下列項目設計、開發及生產相關活動:

窗型冷暖氣機、分離式冷暖氣機、容積式冰水機組、

箱型冷氣機、電冰箱 (以下空白)

下列項目之生產相關活動:

除濕機、電熱式衣物烘乾機、電動洗衣機、空氣門、

列車空調機 (以下空白)

原始登錄日期 : 中華民國106年12月07日

發 證 日 期 : 中華民國 113 年 02 月 06 日

效 期 限: 中華民國 116年 02月 05日 有

驗證證書編號 : 4A0H001-04

柳禄林育堯





財團法人台灣商品檢測驗證中心 地址:33383 桃園市龜山區文明路 29 巷 8 號



TAIWAN TESTING AND CERTIFICATION CENTER OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE



hereby certifies that the firm

TESEN ELECTRONIC CO., LTD. KUANG IN PLANT

(1568-1, CHUNG SAN ROAD, SEC. 1, KUAN IN DIST., TAO YUAN CITY, TAIWAN, R.O.C.)

> has fulfilled the requirements of Occupational Health and Safety Management System Specified as

ISO 45001: 2018/CNS 45001:2018

and is granted registration by the ETC. The scope of registration is described below.

THE RELATED ACTIVITIES OF THE DESIGN, DEVELOPMENT AND PRODUCTION OF:

WINDOW TYPE AIR CONDITIONERS, SPLIT TYPE AIR CONDITIONERS., WATER CHILLING UNIT, PACKAGE TYPE AIR CONDITIONERS,

REFRIGERATORS---end---

THE RELATED ACTIVITIES OF THE PRODUCTION OF: DEHUMIDIFIERS, CLOTH DRYERS, WASHING MACHINES,

AIR CURTAIN, TRAIN AIR CONDITIONERS---end---

December 07, 2017 Originally Registered

Date of Approval : February 06, 2024

> Valid Until : February 05, 2027

Certificate No 4A0H001-04





Certification

Certificate

Standard

ISO 45001:2018

Certificate Registr. No.

01 213 822 2033724

Certificate Holder:

Teco Electric & Machinery Co., Ltd. Hu-Kou Plant No. 15, Chung Hwa Rd., Hsinchu Industrial Park, Hsinchu 303, Taiwan, R.O.C.

Scope:

The Design/Development, Sales, Production and Service of: Magnetic Starters (Including Magnetic Contactors and Thermal Overload Relays), Molded Case Circuit Breakers, Gas Insulated Switchgear Equipment, Lightning Appester, Motor Starter and Control Panels, High/Low Voltage Receiving and Distribution Switchgears, Load Centers, Inverters(INV), Programmable Logical Controllers, AC Servo Pack, Auto Star-Delta Starters, Residual Current Protective Devices

Proof has been furnished by means of an audit that the requirements of ISO 45001:2018 are met.

Validity:

The certificate is valid from 2022-10-15 until 2025-10-14. It remains valid subject to satisfactory surveillance audits. First certification 2020

2022-10-04

TUV Rheinland Taiwan Ltd. 11F, No. 758, Sec. 4, Bade Rd., Taipei 105, Taiwan







驗證證書

標準

ISO 45001:2018

證書登記號碼

01 213 822 2033724

證書持有者:

東元電機股份有限公司

303 新竹縣新竹工業區中華路 15 號

驗證範圍:

電磁開關(含電磁接觸器及控制開關),無熔線斷路器,氣體絕緣開關設備,避雷器,馬達起動盤及控制開關盤,高低壓受配電盤,照明分電盤,變頻器,可程式控制器,伺服驅動器,馬達起動繼電器,漏電斷路器之設計/開發,製造及服務

證明完成了稽核並滿足了 ISO 45001:2018 標準的要求。

有效期:

證書有效期從 2022-10-15 至 2025-10-14。 此證書須經過符合要求的監督稽核保持有效。 初次發證始於 2020 年

2022-10-04

台灣德國萊因技術監護顧問(股)公司 台灣 105 台北市八德路 4 段 758 號 11 樓











职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 00123S31442R3M/3200

兹证明

台安科技(无锡)有限公司

统一信用代码:913202137222304498

注册/运营地址:中国江苏省无锡国家高新技术产业开发区 65-C 号地块

职业健康安全管理体系已经符合如下管理体系标准:

GB/T 45001-2020 / ISO 45001:2018

本证书适用于与下述相关的所有活动

资质范围内低压电气开关的设计和生产,中低压变频器、工业控制可编程控制器、 的设计、生产及相关管理活动 伺服驱动器

首次发证日期: 2014年6月16日 本次发证日期: 2023年5月18日 有效期至: 2026年6月15日

在一个监督周期后,本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn. 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站(www.cnca.gov.cn)上查询













中国·北京·南四环西路188号9区 100070 http://www.cqc.com.cn





MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY

Certificate No. 00123S31442R3M/3200

We hereby certify that Taian Technology (Wuxi) Co., Ltd.

Business Registration Number: 913202137222304498

Registered / Operation Address: Block 65-C, High New Technology Development Zone, Wuxi, Jiangsu, China

has been awarded this certificate for compliance with the standard

ISO 45001:2018

The Occupational Health and Safety Management applies in the following area:

Design, Production and Related Management Activities For Registered Range of Low Voltage Electrical Switch, Medium and Low Voltage Inverter, Industrial Control Programmable Controllers and Servo Drives

Certified since: June 16, 2014 Valid from: May 18, 2023 Valid until: June 15, 2026

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.

Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).











CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070, China http://www.cqc.com.cn



CQC has issued an IQNET recognized certificate that the organization:

WUXI TECO Electric & Machinery Co., Ltd.

Registered Address:No.g. Changjiang South Road, New District, Wuxi City, Jiangsu Province, China Operation Address: No.9, Changjiang South Road, New District, Wuxi City, Jiangsu Province, China

has implemented and maintains an

Occupational Health and Safety Management System

for the following scope: Design, Manufacture and Management of Three Phase Induction Motor which fulfils the requirements of the following standard:

ISO 45001:2018

Issued on: January 22, 2025 First issued on: January 24, 2013 Expires on: January 23, 2028

Registration Number: CN00125S30267R4M/3200

Alex Stoichitoiu President of IQNET President of CQC

This attestation is directly linked to the IQNET Members original certificate and shall not be used as a stand-alone document.

IQNET Members*:
AENOR Spain AFNOR Certification France APCER Portugal CCC Cyprus CISQ Italy CQC China CQM China CQS Czech Republic Cro Cert Croatia DOS Holding GmbH Germany EAGLE Certification Group USA FCAV Brazil. FONDONORMA Venezuella ICONTEC Colombia ICS Bosnia and Herzegovina. Inspecta Sertificinti Oy Fintand InteCo Costa Rica IRAM Argent ns JQA Japan KFQ Krea LSQA Jhuguay MIRTEC Greece MSZT Hungary Nemko AS Norway NSAI Iralang NYCE-SIGE Maxco PCBC Poland Quality Austria Austria SII Israel SIQ Slovenia SIRIM QAS International Malaysia SQS Switzerland SRAC Romania TSE Turkey YUQS Serbia.

The list of ION-T Members is valid at the time of issue of this destribate. Updated information is available under low onest cost ficable



职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 00125S30267R4M/3200

兹证明 无锡东元电机有限公司

统一信用代码:91320213734399532P

注册地址:中国江苏省无锡市新区长江南路9号

运营地址:中国江苏省无锡市新区长江南路9号

职业健康安全管理体系符合标准:

GB/T 45001-2020 / ISO 45001:2018

通过认证范围如下:

三相异步电动机的设计、生产及相关管理活动

首次发证日期: 2013年1月24日 本次发证日期: 2025年1月22日 有效期至: 2028年1月23日

在一个监督周期后,本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站(www.cnca. gov. cn)上查询











中国质量认证中心

CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

中国·北京·南四环西路188号9区 100070

http://www.cqc.com.cn

A 0034473

2024年版



OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No. 00125S30267R4M/3200

We hereby certify that WUXI TECO Electric & Machinery Co., Ltd.

Business Registration Number: 91320213734399532P

Registered Address: No.9, Changjiang South Road, New District, Wuxi City, Jiangsu Province, China Operation Address: No.9, Changjiang South Road, New District, Wuxi City, Jiangsu Province, China

by reason of its

Occupational Health and Safety Management

has been awarded this certificate for compliance with the standard

ISO 45001:2018

The Occupational Health and Safety Management Applies in the following area:

Design, Manufacture and Management of Three Phase Induction Motor

Certified since: January 24, 2013 Valid from: January 22, 2025 Valid until: January 23, 2028

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.

Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).











中国质量认证中心

CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No. 188, Nansihuan Xilu, Beijing 100070 P. R. China

http://www.cqc.com.cn

A 0034473

2024年版



认证证书

职业健康安全管理体系 GB/T 45001-2020 / ISO 45001:2018

无锡东元精密机械有限公司

证书编号:

24CN34504599S

统一社会信用代码:

91320214336390495X

注册地址:

无锡市新吴区长江东路17

办公及生产地址:

江苏省无锡市新吴区长江东路 17号

认证范围:

电机用定子、转子和定/转子冲片的生产

IAF 17

兹证明以上组织建立和实施的职业健康安全管理体系符合标准要求。 在证书有效期内须每年接受一次监督审核并经审核合格,此证书方继续有效。 本证书可在本机构网站(www.acmchina.com)和中国国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)查询。

初次注册日期:

2023年03月16日

发证日期:

2024年04月10日

证书有效期至:

2026年03月15日









が 多月 が 点 公 年



CERTIFICATE

Occupational Health and Safety Management System GB/T 45001-2020 / ISO 45001:2018

WUXI TECO Precision Industry Co.,Ltd.

Certificate No.: 24CN34504599S

Unified social credit code: 91320214336390495X

Registered Address: NO.17, Changjiang East Road, Xinwu District, Wuxi

Office & Production Address: NO.17, Changjiang East Road, Xinwu District, Wuxi

Jiangsu, China

Certification Scope: Production of Motor Stator & Rotor and Core Sheets

IAF 17

This is to certify that the occupational health and safety management system established and implemented by the above organization meets the standard requirements.

During the validity period of the certificate, the surveillance audit should be carried out once a year and pass the audit, the certificate will continue to be valid.

The certificate can be checked out at the certification body website (www.acmchina.com) and CNCA website (www.cnca.gov.cn).

Date of first registration16/03/2023Date of this certificate10/04/2024Date of expiry15/03/2026









General Manager



CHÚNG NHẬN CERTIFICATE

CHỨNG NHẬN HỆ THỐNG QUẨN LÝ AN TOÀN VÀ SỨC KHỎE NGHỀ NGHIỆP CỦA/ THIS IS TO CERTIFY THAT THE OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM OF:

CHI NHÁNH CÔNG TY TNHH ĐIỆN CƠ TECO (VIỆT NAM) TẠI BÌNH DƯƠNG TECO (VIETNAM) ELECTRIC & MACHINERY CO., LTD BINH DUONG BRANCH

ĐỊA CHỈ/ ADDRESS:

Trụ sở/Office: Lô A_7B, Khu công nghiệp Mỹ Phước 3, Phường Thời Hòa, Thị xã Bến Cát, Tỉnh Bình Dương, Việt Nam/ Lot A_7B, My Phuoc 3 Industrial Zone, Thoi Hoa Ward, Ben Cat Town, Binh Duong Province, Vietnam

Nhà máy/Factory: Lô A_7B, Khu công nghiệp Mỹ Phước 3, Phường Thới Hòa, Thị xã Bến Cát, Tỉnh Bình Dương, Việt Nam/ Lot A_7B, My Phuoc 3 Industrial Zone, Thoi Hoa Ward, Ben Cat Town, Binh Duong Province, Vietnam

ĐƯỢC ĐÁNH GIÁ PHÙ HỢP VỚI CÁC YÊU CẦU CỦA TIÊU CHUẨN/ HAS BEEN ASSESSED AND FOUND TO COMPLY WITH THE REQUIREMENTS OF:

ISO 45001:2018

CHO PHAM VI/ FOR SCOPE:

1. Sản xuất và kinh doanh mô tơ điện, mô tơ giảm tốc/ Manufacturing and business of electric motors, motor deceleration./.

Số đăng ký/ Registration No.:

03/CN-TĐC

Chứng chỉ số/ Certification No.:

190741.SMS.CN22

Ngày cấp/ Issued date:

10/08/2022

Ngày hết hạn/ Expired date:

09/08/2025

CÔNG TY CÓ PHÂN CHỨNG NHẬ QUỐC TẾ

NGUYỄN THANH TÙNG

GIÁM ĐỐC/ DIRECTOR

Chứng chỉ sẽ mất hiệu lực nếu hệ thống quản lý của khách hàng không vượt qua cuộc đánh giá giám sát hàng năm của ICB/ This certificate will be invalid if the customer's management system does not pass the surveillance of ICB.





Trụ sở: C9, Lô 8, Khu đô thị mới Định Công, phường Định Công, quận Hoàng Mai, Thành Phố Hà Nội, Việt Nam Website: chungnhanquocte.vn Email: cert@chungnhanquocte.vn





Certificate

This is to certify that the Occupational Health and Safety Management System of

TECO ELECTRIC & MACHINERY CO., LTD.

No. 1568, Sec. 1, Chungshan Rd., Kuanyin Dist., Taoyuan City 328, Taiwan

applicable to

The Design, Manufacture, Package and Sale of Smart Card

has been assessed and registered by Best ISO against the provisions of

ISO 45001:2018

This registration is subject to the company maintaining an occupational health and safety management system, to the above standard, which will be monitored by Best ISO

Unique Identification Code (UIC)

MSCB-166-123517

Certificate No: O 2 3 0 0 3 6

Initial issued: 2023/04/11

Last issued: 2023/04/11

Valid Until: 2026/04/10





International Accreditation Forum Sandy Song

Shu-Ling Yang, Manager director Best ISO Certification Co., Ltd.

you can verify www.iafcertsearch.org



臺灣職業安全衛生管理系統 驗 證 證 書

兹證明

東勝電氣股份有限公司觀音廠

(地址:桃園市觀音區金湖里中山路1段1568-1號)

實施之職業安全衛生管理系統符合 CNS 45001:2018 及 TOSHMS 特定稽核重點事項之要求

驗 證 節 圍 : 下列項目設計、開發及生產相關活動:

窗型冷暖氣機、分離式冷暖氣機、容積式冰水

機組、箱型冷氣機、電冰箱 (以下空白)

下列項目之生產相關活動:

除濕機、電熱式衣物烘乾機、電動洗衣機、空

氣門、列車空調機 (以下空白)

證 書 編 號 : CB16-105008-04

初次登錄日期: 中華民國105年12月07日

生 效 日 期: 中華民國 113 年 02 月 06 日

有 效 期 限: 中華民國 116年 02月 05日

驗 證 機 構 : 財團法人台灣商品檢測驗證中心







fanagement System Certification

財團法人台灣商品檢測驗證中心

地址:33383 桃園市龜山區文明路 29 巷 8 號



Taiwan Occupational Safety and Health Management System Certificate

This is to certify that

TESEN ELECTRONIC CO., LTD. KUANG IN PLANT

(1568-1, CHUNG SAN ROAD, SEC. 1, KIAN IN DIST., TAO YUAN CITY, TAIWAN, R.O.C.)

operates an Occupational Safety and Health Management System which complies with the requirements of CNS 45001:2018 and TOSHMS Specific Audit Key Items

Certification Scope:

THE RELATED ACTIVITIES OF THE DESIGN, DEVELOPMENT AND PRODUCTION OF: WINDOW TYPE AIR CONDITIONERS, SPLIT TYPE AIR CONDITIONERS., WATER CHILLING UNIT, PACKAGE TYPE AIR CONDITIONERS, REFRIGERATORS---end--THE RELATED ACTIVITIES OF THE PRODUCTION OF: DEHUMIDIFIERS, CLOTH DRYERS, WASHING MACHINES, AIR CURTAIN, TRAIN AIR CONDITIONERS---end---

Certificate No.: CB16-105008-04

Originally Registered: December 07, 2016

Effective Date: February 06, 2024

Expiry Date: February 05, 2027

Certification Body: TAIWAN TESTING AND CERTIFICATION CENTER





